
    ÅRSBERETNING FOR REMYRA IL ALLIDRETT 2019 

 

 

I januar 2019 ble Pia G. Hansen og Astrid Eide kontaktet av Rita Aursøy, nestleder i Remyra 

IL. Styret i klubben hadde et ønske om å få til en velfungerende allidrettordning.  

Pia og Astrid takket ja til vervet som allidrettkoordinatorer, og fikk i oppgave å lage 

retningslinjer for allidretten. Vervet har en varighet på 2 år. 

Arbeidet rundt retningslinjene har blitt drøftet ved styremøter i 2019, men vi har enda ikke 
presentert et ferdig dokument som har blitt godkjent av styret.             
Vi har et mål om å få på plass dette før oppstart av allidretten for årskullet 2014.  
 

Vi anser følgende punkter som hovedlinjene for Remyra IL Allidrett: 

 Allidrettkoordinatorene tar initiativet til oppstart av nye kull ved å inviterer seg inn 
på det første foreldremøtet ved Fosslia skole. Her vil det bli informert om konkret 
oppstartsdato og oppstarsmøte ved Remyra Grendahus. 

 Klubben stiller med trenere til de to første treningene, slik at kullet får mulighet til å 
organisere seg og utnevne en komite fra foreldregruppa. Denne gruppa skal sikre 
videre drift av tilbudet. 

 Allidretten skal være eneste klubbtilbud for de to første årene, da klubben ikke 
ønsker tidlig spesialisering. 

 Kullene oppfordres til å bruke Spond som kommunikasjonsplattform. 

Remyra IL Allidrett har i utgangspunktet ikke noe budsjett, men er et dugnadsprosjekt som 

drives av foreldregruppa til hvert enkelt kull.  

Klubben sponser allidretten med en oppstartspakke, verdi 5000 kr.                  
Dette skal dekke utgiftene for nødvendig utstyr og rekvisita. 

 

 

 

 

 

 

 

Pia G. Hansen & Astrid Eide 

Allidrettkoordinatorer 

Remyra IL 


